
Fašnički proglas 2025. 

E moj Kutinski puče, nadamo se da ćemo vas ove godine uspjeti izvući iz kuće! 

Stigle su maškare, godišnje doba peto, pa od lani moramo ponoviti sve to. 

Prvoga će ožujka, na ulice našega grada izaći maskirana dječja promenada. 

Pozivaju se i veliki i mali, da bi taj dan svoj doprinos dali. Stoga navucimo maske i veselimo se do daske. 

Ne znamo da li vas neki veliki problemi muče, ili vas i dalje politika po glavi tuče. 

I dalje smo poslušni kao ovčice, i pratimo samo političkih predvodnika zvončiće. 

Bar oni nam kažu da nam je svaki dan sve bolje i bolje, no vi i dalje za ništa ne pokazujete volje. 

Možda netko krive ankete provodi, jer sve ovo ipak ka puno boljem ne vodi. 

I svi izbori koje smo u protekloj godini imali, po izlaznosti birača sve su pokazali. 

Samo su najvjerniji vojnici glasali, koji od „partije“ nisu odustali. 

Većina se više ničime ni ne želi baviti, pa ne možeš ni nekakve nove pametne liste sastaviti. 

Primjer je lista za Mjesni odbor Kutinskog sela ( i druge), gdje izašla je samo jedna lista cijela. 

A šta između jednog imaš birati, mora se samo zakonska forma poštivati. 

Na parlamentarnim izborima bila je konkurencija jača , jer bilo je tu svakakvih igrača. 

Svi su se borili za svoje guzice, kako bi ih namjestili na državne stolice. 

Zaiskrilo se malo na nacionalnoj osnovi, no i opet se povijest ponovi. 

Tko našao mjesta u vladajućoj većini nije, sad se po vladinim odborima krije.  

Sad su svi zajedno na hrpi, po onoj staroj – „zakrpa na krpi“. 

Takva je kažu kod nas demokracija, jer tu se sližu predstavnici svih vjera i nacija. 

I za predsjedničko mjesto poveo se ljuti boj ,  prijavio se kandidata poveliki broj. 

Bez obzira što je Primorac HDZ-eov kandidat bio, gdje očekivao se veliki glasova broj, 

protiv starog lisca izgubio je boj, jer samljeo ga je Milanovićev glasački stroj. 

Tako da će se i dalje sve isto dešavat, Vlada, Sabor i Predsjednik i dalje će se podjebavat. 

Takva se igra uglavnom igra na svim razinama, pa ni nama nije bolje nego drugima. 

Političke smicalice još uvijek postoje, jer vladajući se nikoga ne boje.  

Možeš protiv njih dizat i optužnice, i po Remetincu zatvarat, no teško ćeš njihovom pozicijom zavladat. 

Neki kao i mačke devet života imaju i pri svakom padu se na noge dočekaju. 

Novom vrtiću, zbog kojeg se Lošinjska oaza prodala, većina je zidova namočila i strunula. 

Zato se je novi ugovor potpisal i Hidromont iz S.Broda, bu sve tragove nemara izbrisal. 

U travnju ove godine bi se građevinski radovi kraju priveli, 

a onda ide opremanje pristiglom opremom, ako je nisu miševi do sada pojeli. 

Nije naš kutinski Donald Tramp bez veze na fejsu objavil, ne bojeći se Boga, 

„Završit ću vrtić u Kutini “, „I još puno toga…!“ 

 No kad bude imao Kajtazija kao gosta, neka ga odvede ispod auto cestinog mosta. 



Dovedite više u red i to pleme, što nam stalno radi probleme. ( čast iznimkama )  

Ne znamo više odakle sve to smeće vade, i strašan zločin nad prirodom rade. 

Dim se gusti i smrdljivi svakodnevno diže u zrak, a cestom više ne možeš proći ni u Prirode park. 

No počinitelje „ne mogu“ ni fizički, ni na kamerama pronaći, možda zato što su nečiji dobri glasaći. 

Aglomeracija Kutina maha je uzela, i cijelom Kutinom gradilišta otvorila. 

Za sanaciju površina previše vremena prođe, no kad-tad sve na svoje dođe.  

Tako je u naselju na kraju našeg sela, obnovljena infrastruktura cijela. 

Sustavi odvodnje, asfalt, završetak i primopredaja Doma u Romskom naselju, 

stvara uvjete boljem razvoju i njihove manjine življenju. 

Prije nekoliko godina na novom se vodovodu od Kefeljinog mosta prema smetištu radilo, 

kako bi smetište protupožarni pojas imalo, a na našim se ulazima sve prekopalo i mostove potrgalo. 

Do danas se nitko sjetio nije, da se sve treba dovesti u prvobitno stanje kao prije. 

No kada i u ovom djelu naselja bude prevladala manjina, možda se krene sa završnim radovima.  

No i legalno se priroda uništava, deponija fosfo- gipsa se kojekakvim otpadom zatrpava. 

Dnevno se doveze na desetke kamiona, no smeće nema „ zdravstvenog kartona“.  

Nadamo se samo da nema veze sa aferom 35000 tona plastičnog i medicinskog otpada, 

koji se narušavajući zdravlje ljudi, po raznim lokacijama u Hrvatskoj zatrpava. 

A kod nas stvarno na snazi je: „Što južnije, to tužnije“, 

Stvarno ima kikseva i nemara, koji sežu sve do svemira. 

U samom gradu baš nam sve ne cvijeta, sjetite se bivše stolarije prošloga ljeta. 

Trebala je biti bum investicija, al je dugo vremena bila smeća deponija. 

I više nitko o tome ne zbori, možda će nam nešto obećat sada kad budu izbori. 

Tamo se sada i kružni tok napraviti treba, jer na semaforima opasnost vreba. 

Zbog dva prekopa po staroj cesti, mjesecima se nisi mogao prevesti.  

Nisi mogao ni po lijekove niti kruh, na pitanja građana netko se pravio gluh. 

A onda pred Božić dogovor pada, otvara se promet i za taj dio grada. 

Županija i Grad u infrastrukturu ponovno ulažu, pa na duple trake nov asfalt polažu. 

U neka prošla vremena, dok nam je bivša županica Marina farbala oći, 

pri obnovi županijskih prometnica, našla je za shodno, da nam taj dio preskoči. 

„Pomozi mi Bože!“, zavapit će ovi na vlasti, jer uskoro mogli bi pasti. 

Svoj glas moći ćete dati osobi koja i o vama brine, i ne gleda na vas onako s visine. 

Uvjerili smo se već, da nitko ne može napraviti onoliko, koliko oni mogu obećati, 

no bilo tko da za grad nešto dobro napravi, rado ćemo se sjećati. 

                                                                                                                                       Veljača 2025. 

                                                                    Ivan Grozni Smuk poziva vas sve na FUK (Fašnik U Kutini ) 


